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Protokoll från näringslivsråd Spånga-Tensta 

Närvarande: 

Ann-Katrin Åslund (FP), ordförande Spånga-Tensta 

stadsdelsnämnd 

Christer Grunder (M), ledamot Spånga-Tensta 

stadsdelsnämnd 

Emanuel Öz (S), ledamot Spånga-Tensta stadsdelsnämnd 

 

Jan Westerberg, Spånga företagareförening 

Håkan Rosander, Lunda företagsgrupp 

Håkan Bolinder, Lunda företagsgrupp 

Mats Carinder, FastPartner AB 

 

Maria Häggblom, stadsdelsdirektör Spånga-Tensta 

stadsdelsförvaltning 

Torbjörn Gustavsson, näringslivssamordnare Spånga-Tensta 

stadsdelsförvaltning 

 

Roger Jonsson, företagslots SBR 

Michael Frejd, Brottsförebyggare Spånga-Tensta 

stadsdelsförvaltning 

 

Tidpunkt: 

2014-02-13, klockan 9.00 – 11.00 

Plats: 

Tensta Servicehus, Elinsborgsbacken 5 

1. Mötets öppnande 

 

2. Fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställdes 

 

 

3. Val av justerare 

Ann-Katrin Åslund, ordförande och förste justerare. 



 Protokoll 

Dnr 1.1-122/2014 

 

Sida 2 (4) 

 

 

 

 

Protokoll från näringslivsråd 

Spånga-Tensta 

 

Håkan Rosander valdes till andre justerare. 

 

4. Föregående protokoll 

Lades till handlingarna. 

 

5. Information från Stockholm Business Region 

Roger Jonsson informerar om Stockholm Business 

Regions organisation och uppdrag. 

Roger berättar att SBR arbetar med att marknadsföra 

Stockholm i världen för att locka företag att etablera sig i 

stockholmsregionen, entreprenörskap och innovation samt 

turistnäringen till regionen. 

Vidare stimulerar SBR företagsområdenas utveckling 

genom kartläggning samt hjälper företagare att hitta 

lokaler genom Objektvision. 

SBR stödjer NyföretagarCenter som ger rådgivning till 

personer som vill starta egna företag. 

Roger demonstrerade tillståndsguiden på SBR hemsida 

på Internet där en företagare lätt får råd och hjälp med 

vilka tillstånd som krävs för att driva en verksamhet. 

Kontaktcenter i Stockholm kommer at utveckla 

företagsrådgivning som en av sina tjänster. 

Organisationen för denna tjänst är just nu under 

uppbyggnad. 

 

Roger går i pension och kommer att ersättas av Petra 

Dalunde som blir ny företagslots i staden. 

 

6. Nytt från företagsgrupperna, nämnd och förvaltning 

 

7. Trygghets- och säkerhetsfrågor 

Mikael Frejd och Torbjörn Gustavsson berättade om 

uppdraget att skriva ett lokalt samverkans avtal med 

polisen. 

Mikael presenterar statistik och mål och syfte med det 

brottsförebyggande arbetet i stadsdelen. 

 

Jan Westerberg berättar om de problem personalen på 

Pressbyrån har vid Spånga station. Mikael tar tag i 

problemet och planerar tillsammans med förvaltningens 

fältassistenter för att försöka identifiera ungdomarna så att 

lämpliga åtgärder kan vidtas. 

 

Kontaktvägar för BRÅ-frågor efterlystes av företagarna. 

En lathund/informationsblad tas fram av Mikael. 
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Företagarna i näringslivsrådet vill få mer kunskap om hur 

polisen arbetar med att förebygga och bekämpa brott i 

stadsdelen. Tema för ett kommande rådsmöte. 

 

8. Övrigt 

Under mötets gång väcktes frågor och förslag som 

redovisas under denna punkt. 

 

Förslag att bjuda in Trafikkontorets chefer för att diskutera 

frågor som ofta förekommer bland företagare och i rådet, 

främst tillståndsgivning av skyltar och uppställningar. 

 

Förslag att låta Tekniska kontorets förvaltningar redogöra 

för sin organisation och struktur. 

 

Ett förslag är att ha öppna möten med Trafikkontoret och 

förvaltningar i staden. 

 

Jan W. föreslog att ett tema skulle vara utvecklingen i 

Spånga och att olika berörda förvaltningar bjuds in för att 

gemensamt berätta om respektive förvaltnings arbete. 

Detta för att undvika motstrinde budskap och 

missförstånd. 

 

MTR har efterlyst samarbete med företagsgrupper för 

skyltning i tunnelbanan. Detta är en av de frågor som är 

aktuell inom Lunda företagsgrupp. 

Här finns en möjlighet till samarbete. 

 

9. Nästa möte 

2 oktober kl 9.00 – 11.00, Tensta Servicehus, 

Elinsborgsbacken 5. 

 

 

 

 

 

 

----------------------------------------------- 

Ann-Katrin Åslund 

Förste justerare 
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---------------------------------------------- 

Håkan Rosander 

Andre justerare 

 

 

 

--------------------------------------------- 

Torbjörn Gustavsson 

Sekreterare 


